博士学位论文预答辩申请表
Application Form for Doctoral Dissertation Pre-defense
	学号Student ID
	
	姓名Name
	
	指导教师Advisor
	 
	入学年月Enrollment Date
	

	学科(专业) Discipline (Major)
	
	研究方向Research Direction
	

	学位论文题目
Dissertation Title
	

	预答辩要求：

1. 作者必须提交学位论文初稿、开题报告、专家的开题讨论意见、论文中期总结报告和中期检查评价及建议供委员会审核；

2. 作者详细介绍学位论文的全部内容；

3. 指导教师详细介绍作者的研究情况；

4. 预答辩小组对学位论文初稿进行质疑（对论文的创新性、学术水平、完成工作量、理论和实验研究的立论依据、研究成果、关键性结论等作出评价）。
Pre-defense Requirements:

1.
The applicant must submit the initial draft of the dissertation, research proposal, the committee's feedback from the proposal discussion, mid-term research summary, and mid-term review comments.

2.
The applicant shall provide a comprehensive presentation of the entire dissertation content.

3.
The advisor shall provide a detailed introduction of the author's research progress.

4.
The pre-defense committee must critically evaluate the initial draft (assessing originality, academic merit, workload completed, theoretical and experimental rationale, research outcomes, key conclusions, etc.).

	个人申请
Application
	本人已完全了解浦江国际学院关于博士生预答辩的规定及要求，特此申请预答辩。I hereby confirm that I have fully understood the regulations and requirements for the doctoral pre-defense at Global College, and formally request to proceed with the pre-defense.
签字Signature：                      日期Date：

	导师意见
Advisor's Comments
	签字Signature：                 日期Date：

	学院意见
College/School Review
	 盖章：
日期：

	预答辩小组成员Pre-defense Committee Members
	姓 名Name
	职 称
Academic Title
	学科（专业）Discipline (Major)
	所在单位
Work Unit

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


	
	
	
	
	

	答辩秘书
Defense Secretary

	姓名
Name
	职 称
Academic Title
	学科（专业）Discipline (Major)
	所在单位
Work Unit
	工号
Employee ID

	
	
	
	
	


注：1、组成五人的预答辩小组。预答辩小组应由高校或科研院所具有高级专业技术职务（正高、副高）或者博士生培养资质的专家组成。申请免送双盲评阅和国际评阅者预答辩小组成员须包含一名本院或外院院级及以上学位评定委员会成员。预答辩小组设一名负责人，聘请一位答辩秘书负责博士生预答辩至答辩的相关事务。    
    2、预答辩申请表原件由学生在预答辩至少前3个工作日提交至研究生教务办公室。
Note:

1. The pre-defense committee shall consist of five members. Members shall be experts from universities or research institutions who hold senior professional titles (include both Associate Professor and Professor) or are qualified to supervise doctoral candidates. For applicants seeking exemption from double-blind review and international review, the committee must include at least one member from the college/university-level or higher Degree Committee (internal or external). The committee shall have one chair and appoint one Defense Secretary to manage matters related to the doctoral pre-defense and formal defense.

2. The original pre-defense application form must be submitted by the student to the Graduate Education Office at least 3 working days prior to the pre-defense.

